
Protokół Nr 246
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 28 października 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 103°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
Cz. I, godz.l030:

l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 244 posiedzenia Zarządu Powiatu.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmniejszenia

opłaty mieszkańcom miejscowości Sulborowice, Starzechowice i Budy w
Gminie Fałków, za wydanie nowego dowodu rejestracyjnego.

Cz. II, po sesji Rady Powiatu:
4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich do podejmowania wszelkich czynności

prawnych i faktycznych, w szczególności do podpisywania umów
i składania oświadczeń woli oraz zaciągania zobowiązań finansowych
przy realizacji projektu grantowego pt.: "Opracowanie i pilotażowe

wdrożenie mechanizmów i planów deinstytucjonalizacji usług

społecznych",
b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków Funduszu Pomocy na 2022 rok,
c) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania

COVID-19 w ramach Rządowego Funduszu lnwestycj i Lokalnych na
2022 rok,

d) zmian w budżecie Powiatu koneckiego na 2022 rok.
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5. Rozpatrzenie wniosków w sprawach:

a) SOSW w Baryczy:

o przyznanie dodatkowych środków na zakup materiałów

i wyposażenia w kwocie 40 000 zł,

o przyznanie dodatkowych środków w kwocie 140000 zł

z przeznaczeniem na zakup węgla na sezon grzewczy,

b) Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich

o zabezpieczenie środków na zakup energii elektrycznej w kwocie
252 812 zł,

c) Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich o sfinansowanie zakupu

sterylizatora niskotemperaturowego oraz dwóch aparatów

ultrasonograficznych za łączną kwotę ok. 1 mln zł,

d) Ochotniczej Straży Pożarnej w Kozowie o udzielenie wsparcia

finansowego na utrzymanie gotowości bojowej OSP w kwocie 4 000
zł.

6. Informacja dotycząca realizacji decyzji Zarządu w sprawach:

a) uregulowania stanu prawnego gruntów pod drogami powiatowymi,

b) przebudowy budynku Wielofunkcyjnej Placówki Pomocy Dziecku

i Rodzinie w Stąporkowie w celu utworzenia dwóch placówek,

c) organizacji imprez powiatowych: "Kuźnic Koneckich" oraz

"DożynekPowiatowych".
7. Sprawy różne.

Starosta zapytał, czy są uwagi do treści zaproponowanego wyżej porządku

obrad.

Na wniosek Sekretarza Powiatu Zarząd rozszerzyłporządek obrad w pkt 4.

o ppkt dotyczący podjęcia uchwały Zarządu w sprawie zwolnienia Dyrektora

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Zarząd przyjął porządek obrad dzisiejszego posiedzenia po uwzględnieniu

zmian.

Zarząd bez uwag przyjął protokółNr 244 posiedzenia Zarządu Powiatu.
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Ad. 3

Z-ca Naczelnika Wydz. Komunikacji i Transportu - Pani Izabela Arwaj
przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmniejszenia opłaty

mieszkańcom miejscowości Sulborowice, Starzechowice i Budy w Gminie

Fałków, za wydanie nowego dowodu rejestracyjnego. Oznajmiła, że Wójt Gminy
Fałków wystąpił o zwolnienie mieszkańców w/w miejscowości z opłaty za

wydanie dowodu rejestracyjnego z powodu zmian administracyjnych
dokonanych w adresach mieszkańców tych miejscowości. Poinformowała, że

jeżeli zmiana wymagająca wymiany dowodu rejestracyjnego spowodowana

została zmianami administracyjnymi to Rada Powiatu może w drodze uchwały

zmniejszyć opłatę lub odstąpić od uiszczenia jej od osób zobowiązanych do

wymiany dokumentu. Zaproponowała zmniejszenie opłaty do zaokrąglonej

kwoty, jaką powiat ponosi w Wytwórni Papierów Wartościowych tj. do 36 zł .

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

O godz. 1045 Przewodniczący Zarządu zakończył Cz. I posiedzenia.

O godz. 1400 Zarząd wznowił obrady.

Ad. 4
Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski poprosił, aby jako pierwszy

został poproszony Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej - Pan Andrzej
Trofimiuk. Odczytał przygotowany projekt uchwały Zarządu w sprawie
zwolnienia Dyrektora Zespołu Opieki zdrowotnej w Końskich. Przypomniał, że

Dyrektor został powołany na czas rozstrzygnięcia konkursu na to stanowisko
i w związku z tym, że nowopowołana Pani Dyrektor od 2 listopada obejmuje
funkcję dyrektora podjęcie uchwały w w/ sprawie jest konieczne.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 141/2022 w przedmiotowej

sprawie,

Poproszono na salę obrad Pana Andrzeja Trofimiuka.

Zarząd podziękował Panu Trofimiukowi za podjęcie pracy na tym

stanowisku.
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Pan Andrzej Trofiumiuk podziękował za dobrą współpracę z Zarządem.

Stwierdził, że pełnienie funkcji dyrektora szpitala stanowi duże wyzwanie.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron opuścił

posiedzenie.

a) Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani
Urszula Przygodzka przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie
udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy

Rodzinie w Końskich do podejmowania wszelkich czynności prawnych
i faktycznych, w szczególności do podpisywania umów i składania

oświadczeń woli oraz zaciągania zobowiązań finansowych przy realizacji

projektu grantowego pt.: "Opracowanie i pilotażowe wdrożenie

mechanizmów i planów deinstytucjonalizacji usług społecznych".

Omówiła zakres nadawanego upoważnienia. Stwierdziła, że podjęcie

uchwały jest niezbędnymwymogiem dotyczącym realizacji projektu.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 137/2022 w przedmiotowej
sprawie,

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały
Zarządu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu
finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla środków Funduszu
Pomocy na 2022 rok. Oznajmiła, że korekta planu dotyczy środków

przeznaczonych na kształcenie uczniów z Ukrainy.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 138/2022 w przedmiotowej
sprawie,

c) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały
Zarządu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu
finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu
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Przeciwdziałania COVID-19 w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji

Lokalnych na 2022 rok. Oznajmiła, że uchwała została przygotowana
w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej i dostosowuje treści uchwały

do wprowadzonych zmian.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 139/2022 w przedmiotowej

sprawie.

d) Zarząd jednogłośnie podjął przedstawioną przez Skarbnika Powiatu 
Panią Edytę Drążkiewicz uchwałę Nr 140/2022 w sprawie zmian

w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok. Pani Skarbnik
poinformowała, że zmiany zostały przygotowane na wnioski kierowników
jednostek organizacyjnych oraz naczelników Wydz. Starostwa.

Ad. 5
a) Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiaderny przedstawił wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno 
Wychowawczego w Baryczy o przyznanie dodatkowych środkówna zakup

materiałów i wyposażenia w kwocie 40 000 zł oraz o przyznanie
dodatkowych środków w kwocie 140 000 zł z przeznaczeniem na zakup

węgla na sezon grzewczy. Oznajmił, że dyrektor zgodnie z decyzją Zarząd

uszczegółowił wniosek w zakresie potrzeb grzewczych budynków Ośrodka

tj. internatu, szkoły, budynku tzw. "Białego domku" oraz kuchni węglowej.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał jakie Ośrodek posiada

zapasy węgla. Podkreślił, że dzieci nie mogą marznąć. Zapytał, ile Ośrodek

wykorzystuje na cele grzewcze węgla na dobę.

Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan
Marcin Wiaderny odpowiedział, że SOSW w Baryczy spala na dobę ok. 700 kg

węgla. Zapasy jakie posiada to ok. jednej tony.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa biorąc pod uwagę powyższe

stwierdził, że należy uznać, iż Ośrodek nie posiada zapasów węgla i przy takiej
wielkości spalania miesięczne koszty zakupu węgla wynoszą ok 54 000 zł.
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Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę na
konieczność przygotowania wyjaśnień dotyczących korekty planu w zakresie

§ 421. Stwierdziła, że Dyrektor SOSW w Baryczy wnioskował o kwotę 280 000

zł, Wydział Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia zaproponował zmniejszenie
planu do kwoty 130000 zł.

Innych uwag nie było.

Zarząd przyznał kwotę 50000 zł z przeznaczeniem na zakup węgla dla
SOSW w Baryczy.

b) Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiaderny przedstawił wniosek Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich o zabezpieczenie środków na zakup

energii elektrycznej w kwocie 252 812 zł. Poinfonnował, że została

wykonana korekta planu i po korekcie wniosek o dodatkowe środki zamyka
się kwotą 125 385,74 zł.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz poinformowała, że na chwile
obecną szkoła nie posiada środków na zapłatę faktury za energię elektryczną.

Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek i postanowił

zabezpieczyć środki na zakup energii elektrycznej w kwocie 125 385,74 zł.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zawnioskowała o udzielenie

konkretnej odpowiedzi przez Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia
dotyczącej możliwości wykonania łazienki dla osób niepełnosprawnych

w Zespole Szkół Ponadpodstawowych w Stąporkowie z oszczędności w zakresie
wydatków w rozdziale 80152 tj. na realizację zadań związanych z organizacją

kształcenia specjalnego.

c) Zarząd odłożył do rozpatrzenia wniosek Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich o sfinansowanie zakupu sterylizatora niskotemperaturowego
oraz dwóch aparatów ultrasonograficznych za łączną kwotę ok. 1 mln zł na

jedno z kolejnych posiedzeń.
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d) Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec przedstawił wniosek

Ochotniczej Straży Pożarnej w Kozowie o udzielenie wsparcia

finansowego na utrzymanie gotowości bojowej OSP w kwocie 4000 zł.

Poinformował, że jednostka wnioskuje o środki na zakup ubrania

specjalnego (piaskowego) oraz trzech węży tłoczonych.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczpoinformowała,że zmieniły

się przepisy prawa i powiat może przekazać środki bezpośrednio do jednostek

OSP.

Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek OSP

w Kozowie i postanowił zabezpieczyć kwotę 4 000 zł na wnioskowane cele.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec poinformował,że w związku

z negatywną odpowiedzią Zarządu na wniosek KP PSP w Końskich

o dofinansowanie działalności bieżącej straży Komendant zwrócił się z ustną

prośbą o pomoc finansowądo powiatu. Nadmienił, że na chwilę obecną Komenda

ma kłopoty z pokryciem bieżącychzobowiązań.

Zarząd uwzględnił ustną prośbę Komendanta KP PSP i postanowił

zabezpieczyć środki w wysokości 25 000 zł z przeznaczeniem na bieżące

potrzeby Komendy.

Ad. 6
a) Naczelnik Wydz. Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami- Pani Lucyna

Kołodziejczyk przedstawiła informację w zakresie uregulowania stanu

prawnego pod drogami powiatowymi. Oznajmiła, że 421 działek, o łącznej

pow. 387 ha nie posiada uregulowanego stanu prawnego. Są to działki

regulowane w latach 60-tych, w takim zakresie, w jakim wówczas

przebiegały drogi. Zaznaczyła, że w ok. 40% stan ten odbiega od

ewidencjonowanego.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o propozycje Pani

Naczelnik.
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Naczelnik Wydz. Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami - Pani Lucyna
Kołodziejczyk odpowiedziała, że przed każdą planowaną inwestycją powinny
być wyznaczane granice.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że powinno się

uregulować stan prawny pod drogami, które powiat ma w planach wykonać.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich ma wiedzę w tym zakresie
i powinien przygotować informacje dla Wydz. Geodezji i Gospodarki
Nieruchomościami.

Naczelnik Wydz. Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami - Pani Lucyna
Kołodziejczyk zwróciła uwagę na duże koszty związane z wykupem gruntów.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik oznajmił, że w jego ocenie dobrze
byłoby zacząć od uregulowania stanu prawnego na odcinku drogi Stary Sokołów

-Dęba.

Innych uwag nie było.

Zarząd przyjął informację w przedmiotowej sprawie do wiadomości.

Przy omawianiu punktu 6b) oraz 6c) obecny był Z-ca Przewodniczącego

Zarządu - Pan Wiesław Skowron.

b) Dyrektor Wielofunkcyjnej Placówki pomocy Dziecku i Rodzinie
wStąporkowie - Pani Jolanta Bała przedstawiła informację w zakresie
planowanej przebudowy budynku Wielofunkcyjnej Placówki Pomocy
Dziecku i Rodzinie w Stąporkowie w celu utworzenia dwóch placówek.
Poinformowała, że zmieniły się przepisy ustawy o wspieraniu rodziny
i pieczy zastępczej dotyczące tworzenia placówek. Przepisy zmierzają do
deinstytucjonalizacji pieczy zastępczej. Oznajmiła, że placówki mogą być

tworzone w dwóch przypadkach. Jeżeli została przeprowadzona
reorganizacja i istnieją dwie placówki to łączna liczba wychowanków
placówek nie może przekroczyć 14 dzieci, czyli po 7 osób w placówce.
Druga możliwość musi zostać uzasadniona szczególnymi potrzebami
lokalowymi. Przepisy wprowadziły dodatkowo opinię Rzecznika Praw
Dziecka. Zanim Wojewoda wyrazi zgodę na utworzenie placówki
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wielofunkcyjnej Rzecznik jest obowiązany wydać opinię w tym zakresie.
Poinformowała, że zwróciła się do Wojewody w celu zajęcia stanowiska w
sprawie reorganizacji WPPDiR w Stąporkowie w kontekście zmian
przepisów prawa, ale nie uzyskała odpowiedzi. Brakuje interpretacji do
zmiany podstawy prawnej i Wojewoda na ten moment nie jest w stanie
zająć stanowiska w sprawie.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

Zarząd musi wstrzymać się z decyzją o utworzeniu drugiej placówki dopóki nie
pojawią się przepisy wykonawcze. Zwrócił uwagę, że opinia Rzecznika Praw
Dziecka jest wiążąca dla Wojewody.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa przypomniał, że koszty
utworzenia dwóch placówek były wysokie.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski oznajmił, że należy zaczekać

na interpretacje przepisów prawa dotyczące tworzenia wielofunkcyjnych
placówek pomocy dziecku i rodzinie i w tym momencie nie rezygnować

z realizacji projektu reorganizacji WPPDiR wStąporkowie.

Zarząd przyjął do wiadomości informację w przedmiotowej sprawie
i postanowił wstrzymać się z podjęciem decyzji do czasu otrzymania bardziej
szczegółowych informacji w sprawie.

c) Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa przedstawił Zarządowi

propozycje organizacji imprez powiatowych: "Kuźnic Koneckich" oraz
"Dożynek Powiatowych". Zaproponował terminy "Kuźnic Koneckich"
w dniu 8 lipca, "Dożynek Powiatowych" w dniu 26 sierpnia. Zwrócił

uwagę, że imprezy powinny odbyć się w Końskich - stolicy powiatu.
Przedstawił propozycje programów imprez, występów artystów oraz
dodatkowe atrakcje dla dorosłych i dzieci. Stwierdził, że jest to ostatni
moment na podpisanie umowy i wybór "gwiazdy" z uwagi na to, że jest to
rok wyborczy i wielu znanych artystów ma już zajęte terminy.
Zawnioskował o zabezpieczenie środków w kwotach:
100000 zł na organizację "Kuźnic Koneckich" ,
50000 zł na organizacje "Dożynek Powiatowych".
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Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik przychylił się do przedstawionych
propozycji. Poparł przedmówcę w kwestii szybkiego podejmowania decyzji
dotyczących wyboru wykonawców. Podkreślił, że osoby znane zachęcą

mieszkańców do uczestnictwa w imprezach.

Zarząd wyraził zgodę na przedłożone przez Członka Zarządu - Pana
Jarosława Staciwę propozycje związane z organizacją imprez powiatowych
i postanowił zabezpieczyć na ten cel środki finansowe w kwotach: 100 000 zł

z przeznaczeniem na organizację "Kuźnic Koneckich", 50 000 zł

z przeznaczeniem na organizację "Dożynek Powiatowych".

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zaapelował do Dyrektora Zarządu

Dróg Powiatowych w Końskich o pomoc mieszkańcom Niekłania, których
posesje są zalewane przez wody opadowe.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych - Pan Stanisław Mościński zapewnił,

że do końca roku prace związane z odwodnieniem przy w/w odcinku drogi
zostaną wykonane.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1510 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

·························Ujfj·····················

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

...............tiJ. ..
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